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4. august 2016 Sigmunn Ytterbøe  

    

  

Det første klubbmøtet i det nye rotaryåret ble avholdt på klubblokalet under president Bjørns 
myndige og gode ledelse. 10 medlemmer møtte. I tillegg var det hyggelig å treffe vår «faste» 
sommergjest Kjell Hellstrøm. 

Asbjørn var 96 år – og fikk sin velfortjente klapp. 

Presidenten leste opp Guvernør Sigurd Høegs månedsbrev. Medlemsmassen i Rotary er 
nå større enn noen gang – ikke minst takket være en svært positiv medlemsutvikling i Asia. 
Derimot er medlemsutviklingen i Europa negativ. 

Det blir peismøter neste torsdag. 

Arrangementet vi hadde planlagt med Nome Statlige Mottak 18.08.2016 går ut, fordi vi ikke 
har hatt tid nok til å forberede oss. Vi kommer tilbake til dette til våren. 

Anders gjorde rede for planene til programkomiteen. Komiteen har allerede hatt et møte. 
Anders har savna mer Rotary stoff på møtene – og vil selv sørge for å gjøre noe med dette. 
Allerede 8. september vil han vie klubbmøtet til basisinformasjon om Rotary som 
organisasjon. Han foreslo også at medlemmer med lengst fartstid i klubben skal holde 
egoforedrag. 

Det blir guvernørbesøk 15. september. Hyggekveldene fortsetter naturligvis på tradisjonelt 
vis. 

Presidenten ga ordet fritt til innlegg under overskriften: «Hva gjorde du i ferien?» Per S. E. 
kunne straks meddele at han hadde tilbrakt sommeren på best mulig måte – han hadde 
vært hjemme. 

Einar fortalte om en fjelltur han og Knut hadde hatt med Birgit Renner (enke etter Gert 
Renner som døde på besøk hos oss i fjor høst). Birgit hadde med seg sin familie, og turen 
hadde gått til Mårbu, med overnatting, før de vendte tilbake til middag hos Bente og Knut på 
Ulefoss. 

Henry fortalte om en svært innholdsrik og kostbar tur han hadde hatt til Island. 

Knut sikra seg lotteriets dobbel. 


